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Goedenavond Dames en Heren, 

    
 
Ik zal me even voorstellen : 

 
Mijn naam is Peter de Reuver en ik ben bestuurslid 

 
van CV De Kwakbollen 

 
CV staat voor Carnavalsvereniging  

    

 

Aansluitend aan de woorden van Andre van Miltenburg 
hebben wij als vereniging er behoefte aan om u duidelijk te 
maken wat wij in het kader van Maatschappelijk Rendement al 
38 jaar menen bij te dragen in dit kader. 

    

 

Artikel 2 van de statuten van onze vereniging geeft het 

volgende aan: 

 

De vereniging stelt zich ten doel het organiseren, het 

stimuleren en het begeleiden van carnavalsactiviteiten in 

Harmelen. 

 

Wij zijn sinds begin negentiger jaren gebruiker van het 
gebouw Dezibel en organiseren in en vanuit ons clubgebouw 
vele activiteiten en festiviteiten. 

    

 

Het is nuttig om op deze plek een groot misverstand uit de 
weg te ruimen nl. dat Carnaval iets is waar je maar een paar 
dagen per jaar mee bezig bent. 
Vergelijk het maar met de Woerdense Vakantieweek waarvan 
bekend is dat er direct na afloop weer gewerkt gaat worden 
aan de volgende week. 
Zo gaat het bij ons ook. 

    

 

Wij willen benadrukken dat wij de activiteiten en festiviteiten 
organiseren voor alle leeftijdsgroepen van onze 
dorpsgemeenschap. 

 

Het begint met activiteiten op de basisscholen, verder  
bezoeken we onze langdurig zieke dorpsgenoten met een 
fruitmand, dit doen we in samenwerking met De Zonnebloem. 

 

Er is een middag speciaal voor de kinderen, de zaal zit dan 
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vol met verklede kinderen. Jong geleerd is oud gedaan. 

 

Voor de oudere jongeren onder ons is er een speciale 
seniorenmiddag. 

 

Verder organiseren we een grote Bingo die zeer goed bezocht 
wordt. 

 

Ook een koppelkaartentournooi met een groot aantal 
deelnemers. 

    

 

Ook vermeldenswaard is het gegeven dat we een speciale 
krant uitgeven  genaamd Kwakbollenkrant, deze “special” 
wordt in heel Harmelen verspreid. 

    

 

Gelukkig  beschikken we over trouwe donateurs die we 
daarvoor belonen met een speciaal klein ludiek presentje. 

 

Inmiddels zijn deze presentjes collectors-items geworden. 

    

 

Niet vergeten mag worden dat we een speciale avond 
organiseren waarbij we de nieuwe Prins bekend maken. 
Statutair is vastgelegd dat de naam van de prins altijd 
Dagobert is. 

    

 

De grote vraag die binnen Harmelen dan leeft is : wie wordt 
het ? 

 

Het mysterie van Harmelen, er wordt over gepraat, het leeft !! 

 

Nu hebben we uiteraard, u raadt het al  Prins Dagobert de 38
e
 

    

 

Op deze avond wordt ook de Verdienstelijke Harmelenaar 
bekend gemaakt. Een of meerdere Harmelenaren die 
verdienstelijk zijn geweest voor de dorpsgemeenschap 
worden hiervoor beloond met een onderscheiding en worden 
in het zonnetje gezet. 
 

 

Op carnavalszaterdag wordt een grote optocht georganiseerd  

 

die bekeken wordt door duizenden inwoners van Harmelen. 

 

De maanden voor deze optocht hoort u in de buitengebieden 
van ons dorp ’s avonds en des zaterdag timmeren en zagen 
op diverse plekken om de wagens op tijd klaar te krijgen voor 
de optocht. 
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De optocht wordt begeleid door gecertificeerde 
verkeersbegeleiders. 

    

 

De jury voor de prijzen in de diverse categorieën bestaat uit 
de verdienstelijke Harmelenaren van de voorafgaande jaren. 
Zo blijft iedereen betrokken. 
 

 

Verder zijn we te vinden op Internet en alle bekende sociale 
media. 

    

 

Tijdens de reguliere carnavalsdagen wordt Dezibel uitgebreid 
met een grote tent, dit om de veiligheid te kunnen garanderen 
van de grote stroom bezoekers. 
 

 

Heel Dezibel is dan de sociale ontmoetingsplek waar de 
harmelenaren elkaar ontmoeten en weer even bijpraten en 
een feestje kunnen vieren. 
 

  

Hopelijk heb ik u een algemene indruk van onze club binnen 
Dezibel kunnen geven 
 
Om te kunnen blijven voldoen aan onze doelstellingen hebben 
we het gebouw Dezibel heel hard nodig 
Het  blijven bestaan van ons clubgebouw , zeker gezien de 
door Andre van Miltenburg geschetste achtergrond, dient een 
zekerheid en gegeven te zijn. 
 
Het evt wegvallen van Dezibel zou voor de gebruikers en de 
hele harmelense gemeenschap vernietiging  zijn van een 
jarenlang  zorgvuldig opgebouwd maatschappelijk rendement. 
 
Ik sluit af met de woorden van André van Miltenburg 
 

 

De inwoners van Harmelen verdienen Dezibel 
 

    Ik dank u voor uw aandacht. 


